
LINDESKOVEN 
Afdelingsbestyrelsen - afdeling 32  

Østre Lindeskov 209, 2600  Glostrup 

tlf.: 4343 1721 
En afdeling under Glostrup Boligselskab 

 

 

 
 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 
tirsdag den 9 november 2021 kl. 18.30 

  
 

Mødedeltagere:  Afbud Ikke fremmødt 

Martin Gjøl AB-medlem   

Christina Christensen AB-medlem   

Søren Heick AB-medlem   

Carina Hedelund AB-medlem   

Tenna Sigvardt AB-medlem   

Camilla Brandt AB-suppleant   

Christian Moberg AB-suppleant   

Per Dalhammer – GB Driftsområde Hvissinge X  

 

1. Valg af: 
Mødeleder 
Referent 
Info til beboerblad 
Info til Facebook  
Beslutning: 
Søren valgt til mødeleder 
Martin valgt til referent 
Martin skriver til Facebook 
Martin skriver til beboerblad 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Beslutning: 
Dagsorden godkendt 

 

3. Driftssager 
Der er udsendt revideret aktivitetsliste 01.11.2021 

       Indstilling:  
Afdelingsbestyrelsen gennemgår aktivitetslisten og træffer de nødvendige  
beslutninger. 
Beslutning: 
Driften er i gang med at udskifte belægning til sf sten nogle steder. 
De punkter der blev nævnt på afdelingsmødet, skulle være igangsat,  
 
 
 

4. Opfølgning på aftaler med driften fra sidste møde 
Der ønskes en status på nedenstående: 

• Pakkeboks vejledninger 

• Molokker – Bedre infoskrivelse til beboerne 

• Ændringer og tilføjelser i råderetskataloget 

• Lys ved molokkerne 

• Opfølgning på punkter fra afdelingsmødet, som driften skulle undersøge.  
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Indstilling: 
Aftalerne drøftes og evalueres 
Beslutning: 
Pakkeboks vejledninger vil blive rundsendt til beboerne. 
Driften venter stadig på svar vedr. bedre infoskrivelse til molokkerne. 
Ændringer i råderetskataloget ventes gennemgået på bestyrelsesmødet i januar, inden fremlæggelse på  
Ekstraordinært afdelingsmøde.  
Der er rekvireret tilbud hos AA el center, vedr. lys ved molokkerne, 
Alle punkter fra afdelingsmødet, skulle være påbegyndt. 
 

 

5. Facaderenoveringen 
Der ønskes en status på sagen 
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen drøfter ovenstående. 
Beslutning: 
Intet nyt pt. 
 

 
6. Parkeringsudvalget 

Der ønskes en orientering om arbejdet i udvalget. 
Indstilling: 
Bestyrelsen drøfter ovenstående 
Beslutning: 
Parkeringsudvalget har holdt møde. Der er blevet gennemgået forskellige løsninger og formanden er  
I gang med at henstille til at beboerne i andelsboligerne ved Østre lindeskov, ikke parkerer på vores  
pladser. Derudover forsøger bestyrelsen at få både kommune, drift og andre afdelinger i tale, vedr. et 
fælles fokus på problemet. 
 
 

7. OB, Formandsmøde mm. 
Formanden orienterer om seneste OB og formandsmøde og øvrigt arbejde i diverse udvalg 
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning 
Beslutning: 
Der er fra OB’s side, nedsat et udvalg der skal arbejde med el ladestandere i afdelingen.  
Der er nedsat et udvalg, der skal behandle og godkende evt. aktiviteter i Paraplyen. Dette består af  
Martin Gjøl og Susanne Petersen. Desuden deltager også Lene Hilden.  
 
 

 
 

8. Fokuspunkter 
Hvor langt er vi med hensyn til vores fokuspunkter? Der ønskes derudover en diskussion om, hvorvidt 
punkterne stadig er relevante, eller om der skal arbejdes med andre emner. 
● Energibesparende tiltag 

● Fællesarealerne gøres mere attraktive 

● Evt. samarbejde med Birke/bøgeskoven omkring eksisterende molokker. Herunder økonomi og 
tømninger. 

● Fokus på flere sociale arrangementer.  
 

Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen drøfter ovenstående og træffer de nødvendige beslutninger. 
Beslutning: 
Der arbejdes stadig på at optimere energiforbruget.  
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Samarbejdet med Birke/bøgeskoven om molokker er vedtaget og starter efter deres helhedsplan. 
 

 
9. Beboerhenvendelser 

Der ønskes en diskussion om diverse beboerhenvendelser. 
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger. 
Beslutning: 
Der har været en beboerhenvendelse vedr. Facebook. Beboeren mener at  
vi bør slette medlemmer, som ikke bor i afdelingen mere. Bestyrelsen drøftede dette, men vi mener  
ikke at dette er et problem. Derudover kan vi pga. GDPR regler, ikke få at vide, hvem der er fraflyttet  
afdelingen. Derfor kan vi ikke vide hvem der skal slettes.  

 

10. Økonomi 
Der ønskes en status fra kasseren, over bestyrelsens økonomi. 
Hvad har vi brugt og hvad skal vi bruge? 
Indstilling: 
Bestyrelsen tager kasserens status til efterretning 
Beslutning: 
Bestyrelsen har indkøbt en lamineringsmaskine så sedler til ophæng ikke bliver grimme ved fugt osv.  
 

 
 

11. Fest- og aktivitetsudvalg 
Der ønskes en status for arbejdet i udvalget.  
indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger. 
Beslutning: 
Oktoberfest aflyst i år. Vi håber at kunne holde en fælles fest med Birke/bøgeskoven næste år. 
 
 

 
12. Årshjul 

Er der nogle møder, arrangementer eller lignende vi skal have fokus på inden næste møde? 
Indstilling: 
Bestyrelsen drøfter ovenstående.  
Beslutning: 
Næste arrangement vil være fastelavn.  

 
 

13. Livet i afdelingsbestyrelsen og i Lindeskoven i øvrigt 

 
 
Martin Gjøl 
Formand 
 
 
 
 
 
 


